	INSTRUCTIONS TO BIDDERS

1.
Bid should be submitted in Two Bid system. The un-priced bid i.e. techno-commercial bid shall contain all details but with the price column of the price bid format blanked out. However, a tick mark (√) shall be provided against each price item of the price bid format to indicate that there is a quote against this item in the price bid. The priced bid shall contain only the prices duly filled in as per the Price Bid Format. Both the techno-commercial bid and price bid will be submitted simultaneously in the different mailboxes as per the details given in Para 2 below. The price bid shall be provided in a password-protected file.

The offers of the bidders indicating/disclosing prices in un-priced bid or at any stage before opening of price bid shall be straightaway rejected.
2.
Please submit un-priced bid proposal and price bid proposal  latest by 05.09.2023 - 14:00 hrs. (Moscow Time) through e-mail ids tender_unpriced@imperialenergy.ru and price bid (in a password-protected file) at the e-mail id tender_priced@imperialenergy.ru respectively. The un-priced bid proposal shall be opened on the same day.
The bidder shall be responsible for all costs associated with the preparation of this proposal, if any, regardless of the conduct or outcome of the bidding process.
3.
Material which is intended to be confidential must be marked ‘Confidential’ by the bidder. All such information will be treated in confidence and will not be divulged.

4.
In case of any dispute, whatsoever in connection with RFP, the decision of Nord Imperial shall be final and binding on the bidder.

5.
At any time, for any reason or in response to clarifications requested by any bidder, Nord Imperial may modify the RFP by way of issuance of ‘Addendum’. In such an event, Nord Imperial at its sole discretion may extend the bid submission deadline date.

6.
This bidding document/RFP is non-transferable. The invitation and all communications pursuant to its terms are confidential and are not to be disclosed to any person other than the addressee without prior written consent of the bid organizer.
7.  All correspondence and documents related and in response to this RFP shall be written in English language/Russian language only.
8.
Bids qualified by vague, indefinite and conditional expressions shall not be considered.

9.
The information provided until the signing of Fee Based Service contract shall also be deemed to be covered under the confidentiality provisions.

10. The proposal submitted by the bidder shall be valid for a period of 60 days from the bid submission deadline date. Bidders shall confirm unconditional acceptance of the validity of the bids for a period of 60 days from the bid submission deadline.

11. The bidder shall submit the following undertakings in their unpriced bid, failing which their offer shall be liable for rejection:

A.
The bidder accepts all terms and conditions of the RFP including that of the Fee Based Service Contract and Confidentiality agreement.

B.
The bidder agrees that they will enter into a Confidentiality Agreement at the time of receiving data/ information/ documents from respective companies after award of work.

The successful bidder against this tendering exercise needs to strictly abide by the provisions of the Confidentiality Agreement, including but not limited to return/non- use/destruction of confidential information of any nature. The above shall be broadly in line with the ‘Confidentiality’ clause in the Fee Based Service Contract.

C.
The bidder will not have any conflict of interest with counterparties for the Transaction for complete scope of work under the contract.

12. Bids received after the notified bid submission deadline date and time will be treated as late tenders and shall not be considered.

Changes in the bid proposal terms will not be permitted after the tender submission deadline. Bidders not agreeing to this shall be liable for rejection.

13. If a bidder provides any incorrect or misleading information in the bidding process including in the bid submitted then the bid may be rejected in its entirety by Nord Imperial at its sole discretion.

14. Nord Imperial reserves the right to accept or reject any or all the bids at its sole discretion without assigning any reasons.

15. The bidder should specify the complete name and address of the bidding/contracting entity who will sign the Fee Based Service Contract.


	ИНСТРУКЦИИ ДЛЯ УЧАСТНИКОВ

1. Предложение должно подаваться по системе двух предложений. Неценовое предложение (без указания цены) т. е. технико-коммерческое, должно содержать все данные, но столбец цены в форме заявки должен быть пустым. Тем не менее, против каждой ценовой позиции в форме заявки должна быть поставлена отметка (√), чтобы указать, что в ценовом предложении есть котировка по этому пункту. Ценовое предложение должно содержать только цены, надлежащим образом заполненные в Форме ценового предложения. И технико-коммерческое, и ценовое предложение отправляются одновременно на разные почтовые ящики в соответствии с требованиями, указанными ниже в пункте 2. Ценовое предложение должно быть подано в запароленом виде.

Предложения участников, указавших/раскрывших цены в неценовом предложении или на любом этапе до вскрытия ценовых предложений, будут отклонены.

2. Просим подавать ваши неценовые предложения и ценовые предложения не позднее 05.09.2023 - 14:00 часов (московское время) по адресам электронной почты tender_unpriced@imperialenergy.ru и ценовое предложение (в запароленом виде) на адрес tender_priced@imperialenergy.ru соответственно. В этот день вскрывается неценовое тендерное предложение (без указания цены).

Участник тендера несет ответственность за все расходы, связанные с подготовкой данных предложений, если таковые будут иметь место, независимо от проведения или от результатов тендера.

3. Материалы, которые расцениваются как конфиденциальные, должны быть помечены участником «Конфиденциально». Вся такая информация будет считаться конфиденциальной и не будет разглашена.

4. В случае любого спора, связанного с данным ЗП, решение ООО Норд Империал является окончательным и обязательным для участников тендера.

5. В любое время, по любой причине или в ответ на разъяснения, запрошенные любым участником тендера, ООО Норд Империал может изменить ЗП путем выпуска «Дополнения». В таком случае ООО Норд Империал по своему усмотрению может продлить срок подачи заявок.

6. Этот тендерный документ (ЗП) не подлежит передаче. Приглашение и все сообщения в соответствии с его условиями являются конфиденциальными и не подлежат разглашению любому лицу, кроме адресата, без предварительного письменного согласия организатора тендера.
7. Вся корреспонденция и документы, связанные с данным Запросом и ответом на него, должны быть написаны только на английском/русском языке.

8. Предложения, содержащие условные, расплывчатые и неопределенные выражения не рассматриваются.

9. Данные, предоставленные до подписания договора о возмездном оказании услуг, также подпадают под действие положений о конфиденциальности.

10. Предложение, представленное участником тендера, действительно в течение 60 дней с даты окончания срока подачи предложений. Участники тендера должны подтвердить своё безоговорочное согласие с действительностью их предложений в течение 60 дней со дня окончания срока подачи предложений.

 11. Участник тендера должен представить следующие гарантии/обязательства в своем неценовом предложении, в противном случае его предложение будет отклонено:

A. Участник тендера принимает все условия Запроса предложений, включая условия Договора о возмездном оказании услуг и соглашения о конфиденциальности.

B. Участник тендера соглашается заключить Соглашение о конфиденциальности во время получения данных/информации/документов от соответствующих компаний после объявления результатов тендера.

Победитель этого тендера должен строго соблюдать положения Соглашения о конфиденциальности, включая, помимо прочего, возврат/неиспользование/уничтожение конфиденциальной информации любого характера. Вышеизложенное должно в целом соответствовать пункту «Конфиденциальность» Договора о возмездном оказании услуг.

C. У участника тендера не должно быть конфликта интересов с контрагентами, участвующими в Сделке в отношении всего объема работ по договору.

12. Предложения, полученные после указанной даты и времени окончания их подачи, будут рассматриваться как просроченные и не будут рассматриваться.

Изменение условий тендерного предложения после окончания срока подачи тендерных предложений не допускается. Предложения участников, не согласных с этим, будут отклонены.

13. Если участник тендера предоставляет неверную или вводящую в заблуждение информацию, в том числе в поданном предложении, то он может быть полностью отклонено ООО Норд Империал по своему усмотрению.

14. ООО Норд Империал оставляет за собой право принимать или отклонять любые или все предложения по своему усмотрению без объяснения причин.

15. Участник тендера должен указать полное название и адрес участника тендера / юридического лица, которое подпишет Договор о возмездном оказании услуг.
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